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Bestyrelsesmøde mandag 08.04.2024 – kl. 18.00 i Tunehallen. 

Lokale og menu er bestilt. 

Til stede: Bernt Freiberg, Flemming Grønager, Peter Thornemann, Peter Krüpl og Tage Lauritsen, 

Kristian Falk Sidelmann. 

Afbud: 

Indbudt: Mark Andersen og Kenneth R Rossen. 

 

Referent: Tage Lauritsen. 

 

Referat fra sidste møde. 

Bemærkninger: Godkendt 

 

Næste ordinære bestyrelsesmøde. 

tirsdag den 7.5.2024 kl. 18 i Hallen. 

 

Generalforsamling 30.4.2024 

Indkaldelse af medlemmer, direct mail udsendelse og øvrig annoncering - hjemmeside og andre 

steder. Skal udsendes senest d. 19.4.2024 pr. e-mail. 

 

Økonomi. 

Udestående betalinger: 

16 udestående. Faktisk ret fint smlg. med andre gange. 

Vi mangler at få regnskabet til underskrivning i bestyrelsen. 

Fejl i konfigurationen af vores system mht. fakturerings e-mails og rykker e-mails. Er løst.  

Vi mangler at få løst en ting vedr. Mastercard inden 9.5. 

 

Signalforsyning TV 

Pakkeskift antal til 1.5.24: 9 stk. 

Allente streaming kontrakt fortsat ikke modtaget – burde ligge klar ifølge Peter From. Allente har 

annonceret en ny ’ekstra’ streamingtjeneste. 

Discovery kanaler til fuldpakken? – Deres sportsrettigheder fortabes i sommeren 2024. 

Ejer er ‘Warner Discovery’. De har bl.a. kanal 4, 5, 6 og 9. En løsning kunne være at bytte om på TV 

2 Sport-X og 6’eren mellem fuld- og mellempakken. Vi skal høre Allente om der er en takstændring 

for kanalerne i så fald. 

Discovery Science i HD – problem kan løses via en fiberforbindelse til Cibicom – pris 3.000 kr. 

etablering og 228 kr. pr. mdr. Problemet er, at denne flow kanal er lukket ned i flere af vores 

nærmeste lande og det kan også ske i DK. 
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Warner Discovery har sendt PM ud om en stor lancering af streaming portalen “Max” ca 21. maj. Så 

vi skal måske forvente lukning af flere af deres Discovery kanaler på flow. 

Men Allente vil gerne levere via fiber fra Cibicom til Glenten. Vi beslutter derfor at bede Glenten om 

at fortsætte med Science, og i HD. Bernt melder dette til Glenten. 

See pristilbud modtaget - individuelt tilkøb vil koste det dobbelte af prisen ved en samlet køb til 

fuldpakken. Den fokuserer typisk på fodbold. Vi svarer, at vi finder det for dyrt som det er lige nu. 

Andet? 

Nybyg plejehjem signalforsyning: Roskilde Boligselskab afviser samarbejde. Vi finder det vigtigt, 

at de får coax-kabling, da det gør det lettest for de gamle, som flytter ind (om 3-4 år). 

Kommunalt politisk tiltag er nok nødvendigt. 

Beslutning: BF/FG tager fat i Greve Kommune. Se på deres hjemmeside og find kontaktperson. FG 

får aftale med kommunen om et møde. 

 

Servicepartner. 

Nødvendigt vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget: 26.3.2024 for arbejde på 

Nordgårdsvej, intet gravearbejde. 

RPD: Ø-status. KK formodes at være i gang med fiberetablering til ny RPD i Lunden. 

Vi skal have synkroniseret/opdateret KK’s teknikeradgang til Panther (TL) 

Prostream redundans. PK arbejder på det. 

DVU-vejledning i lejlighederne GB. (TL). 

 

De andre samarbejdende foreninger. 

Gørlev, Vindinge, Flimmer. 

Gørlev har returneret den defekte RPD til TKN. 

Status på RPD ved ombygning af net. RPD-udbygning i foreningerne i Gørlev og Flimmer: 

Standerregister-konfig rettet til Flimmer i Panther. 

2 RPD til Flimmer, klar og faktureret? PK og KS klargør. 

Kursus i support og fejlfinding vha. de værktøjer vi bruger i Tune. 

Dato 3. uge af maj (TL). 

Panther admin øvrigt: Samlerabatten løst.  

Chrome i Android viser i selvbetjeningen ikke Internet + e-mail på nogle versioner – løst? - Nej. 

Virker, hvis man tilgår SB via Panther. Det virker, hvis man tilgår via Chrome på iOS. 

  

Hovedstation og anlæg 

Appear slukkes? - 1. juni.  

Hørskætten – forventet flytning?  

Udeståender i øvrigt. nope. 

Tinglysning af kabel bag Mimosevej 3+5+7+9+11 (FG) intet nyt fra den kant. 
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Internet 

Harmonic: CableOS – ny version 1.15.20. PK tjekker. 

Status på DOCSIS certifikater til transponder, er løst. 

Kapacitet, forbrug. Det er helt stabilt. Men vi skal overveje at gå over 10 Gbps. 

Router, lagerstatus: 17 Arris, ca 6 AVM. 

Mailsystem. 

Vindinge status. 

Gørlev status. 

Flimmer status: 

  

Til hjemmesiden: 

Referater, GF + x-GF, de officielle referater.(TL). 

Nyhedsbreve, FB-opslag, link til dette.  

Vi skal se på en ny facade på hjemmesiden - designkoncept. Se eksempelvis KA-net, Glenten og 

Vios’ forsider. 

Panther: Selvbetjenings serverne og ESG’en er dybt forældede. Plan ? 

Sikkerhedsrisiko: PHP8? 

PantherApplications, kan de kan rette op på selvbetjeningsserveren? 

Der er lavet en VM til en WordPress server i HS, credentials udleveret. Bør tages i brug den 

dd.mm.åå. 

 

Andet: 

Angacom 2024. Hotel og fly er på plads. Fly til Düsseldorf og tog til Köln. 

Vios forslag til hjælp til andre AF’er. De havde en præsentation i Hvidovre. De har en færdig 

pakkeløsning sammen med FastSpeed, TV via YS, kun GP er DVB-C, box via Altibox. Dette kan 

være fornuftigt for foreninger, der ellers er ved at opgive.  

Leverandør møde 23. og 24. april sammen med FDA/A2012: FG og TL deltager d. 23.4-., og 3 stk 

d. 24.4. 

 

Remindere / opfølgning / forglemmelser 

30.4.2024. Generalforsamling - Dirigent Torben Weiss. 

Lokalet er reserveret og er bekræftet. 


